
Hou	Fællesforum/Lokalråd	for	Hou	og	Omegn	 Hou	d.	22/01/2023	

Henvendelse	til	Hou	Fællesforum/Lokalråd:	Jon	Jensen,	formand		E:	markfoged@jensen.mail.dk	

Tilstede:	Jon,	Jan,	Eva,	Poul,	Bente	(ref.).	Afbud/fravær:	Henrik	og	Vagn	
Referat	fra	bestyrelsesmøde	16.	januar	2023	

1. Opfølgning	på	sidste	møde.	Bordet	rundt	om	sidste	møde.		
2. Siden	sidst	

- Skal	vi	få	lavet	en	ny	Hou	Film.		
Henvendelse	om	vi	har	et	ønske	om	en	ny	Hou	Film.	Vi	svarer	at	vi	kontakter	firmaet,	
når	vi	synes	der	er	grund	til	fornyelse	af	filmen,	og	når	Færgebyen	er	ved	at	være	klar.	
Jan	giver	besked.	

- Bidrag	til	ny	LAG	strategi	2023-27	
Vagn	og	Jon	har	deltaget	i	møde	for	at	give	bidrag	til	ny	LAG	strategi.	

- Ansøgning	til	lokalrådspuljen	inden	1.	februar.		
Stigruppen	skal	bruge	75.000	kr	vedrørende	forprojekt	til	forlængelse	af	Hou	Kyststi,	
heraf	søges	25.000	kr	fra	Lokalrådspuljen,	desuden	søges	Odder	Kommune	om		25.000	
kr.	og	de	sidste	25.000	kr.	søges	hos	TKF.	

- Generalforsamling.		
Generalforsamling	bliver	d.	13.	marts	kl.	19.00	i	Hou	Hallen		
Bestyrelsesmedlemmer	og	suppleanter	som	er	på	valg,	skal	senest	på	næste	møde	give	
besked,	om	der	er	ønske	om	genvalg.		
Bestyrelsesmedlemmer	på	valg	er:	Vagn,	Jon	og	Henrik.	
Suppleanter:	Poul	og	Bente.		
Generalforsamlingen	foregår	på	samme	måde	som	sidste	år,	hvor	alle	fokusgrupper	
præsenterer,	hvad	der	er	sket	siden	sidste	generalforsamling,	og	diverse	planer	for	det	
kommende	år.	

3. Nyt	fra	fokusgrupperne	
- Kyst/sti:		

- Der	arbejdes	frem	mod	en	forlængelse	af	kyststien,	derfor	møde	d.	24/1	for	at	lægge	
en	plan	for	samtaler	med	lodsejerne.	

- Havn:		

- Der	skal	indkaldes	til	møde	i	gruppen.	
- Jon	udtrykker	bekymring	over,	at	der	ifølge	forlydender	arbejdes	på,	at	få	lavet	om	fra	

6.000	m2	til	beboelse	og	1500	m2	til	erhverv,	således	at	der	måske	kun	bliver	en	
restaurant	som	eneste	erhverv.	Det	frygtes	at	dette	på	sigt,	kan	medføre	for	lidt	liv	på	
havnen.			

- Der	er	i	øjeblikket	stor	aktivitet	på	havnen	med	klargøring	til,	at	Færgeby	projektet	
kan	igangsættes.	

- Bygherre	på	Færgebyen	har	lovet,	at	de	vil	holde	et	informationsmøde	for	hele	byen	i	
første	kvartal	af	2023.		

- Trafik:		

- Vi	venter	på	svar	ang.	møde	med	kommunens	Plan	og	Økonomi	udvalg	om	
trafiksikkerhedstiltag.	

- Der	er	kommet	konstant	blinkende	lys	i	de	2	Torontolys	på	Houvejen.	
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- Vi	skal	holde	øje	med,	om	der	kommer	refleksstriber	på	den	nye	cykelsti.		
- Protesterne	mod	forslag	om	nedlæggelse	af	busrute	103	bidrog	formentlig	til,	at	den	

IKKE	blev	nedlagt.		

- Oplevhou.dk:		
- To	redaktører	er	stoppet.	Vi	har	forhåbninger	om	at	Ole	Sørensen	og	måske	Preben	

Jensen	vil	indgå	i	redaktionsgruppen	fremover.	

- Bosætning:	I	2022	besøgtes	54	nye	beboere	i	vort	lokalområde.	
- Grønt	Fokus:		

- Odder	Kommune	har	lavet	aftale	med	Nabogo	om	samkørsel.	Hou	Fællesforum	støtter	
op.	

- Energigruppen	holder	møde	d.	25	januar	og	laver	planlægning.	

- Hav:		
- Tilsagn	om	stort	fondsbeløb	på	3,9	millioner	til	Stenrevsgruppen	fra	Velux	Fonden.	
- Forespørgsel	om	lokal	indsamling	gennem	Hou	Fællesforum.	Eva	snakker	med	Kaare	

om	hvad	der	er	brug	for.	

4. Økonomi	
- Jan	undersøger	mulighed	for	MobilePay	
- Vi	har	50.882,03	kr.	på	kontoen.	

5. Næste	møde	
- Næste	bestyrelsesmøde	20.02.2023	kl.	16:00	–	18:00	i	Hou	Hallen	

	

Hou	Fællesforum/Lokalråd	for	Hou	og	Omegn,	Bente	K.	(ref.)	


